



15th March 2012
11:00 - 13:00
Palais des Congrès (Rez de Jardin Level) - PC
6 - Jardin 2

AM3.1

AM3.1 Water Governance in the Americas: the Perspective of Legislators for the Consolidation of Water-Related Regulatory and Institutional Reforms

GWP Central America, OAS

This session will provide the opportunity to discuss the challenges that decision makers and especially legislators, are facing for the approval and application of the water reforms that are taking place in their countries. It will show their contribution to create effective mechanisms towards good governance and IWRM, as well as the relevance of the support of other stakeholders. It will bring together legislators and senators from various countries of the Americas and show how financial, environmental and social sustainability elements are being included in the water related reforms, as solutions for good governance for IWRM in the Americas.

Speakers:

- Aziza AKHMOUCH - Policy Analyst (Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD))
- Fabiola TABORA- GWP Central America
- Max CAMPOS- Organization for American States
- Yazmin TREJO- Aquavitae
- Paulina CHAMORRO- Radio El Dorado - Brazil.
- Boris RAMIREZ- Aquavitae
- Maureen BALLESTERO- Regional Target Coordinator for the Americas

TIME FOR SOLUTIONS



15 mars 2012
11:00 - 13:00
Palais des Congrès (Rez de Jardin Level) - PC
6 - Jardin 2

AM3.1

AM3.1 La gouvernance de l'eau dans les Amériques : la perspective des législateurs pour la consolidation des réformes réglementaires et institutionnelles relatives à l'eau

GWP Central America, OAS

Cette session entend fournir l'occasion de discuter des défis auxquels font face les décideurs, et plus particulièrement les législateurs, dans le cadre de l'approbation et de l'application des réformes de l'eau mises en œuvre dans leurs pays. Elle présentera contribution qui est la leur dans la création de mécanismes efficaces pour une gouvernance et une GIRE appropriées, ainsi que la pertinence du soutien des autres parties prenantes. Elle rassemblera des législateurs et des sénateurs issus de différents pays des Amériques, et expliquera la manière dont les éléments de durabilité financière, environnementale et sociale sont intégrés dans les réformes relatives à l'eau, en tant que solutions pour une gouvernance et une GIRE appropriées aux Amériques.

Conférenciers:

- Aziza AKHMOUCH - Policy Analyst (Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD))
- Fabiola TABORA- GWP Central America
- Max CAMPOS- Organization for American States
- Yazmin TREJO- Aquavitae
- Paulina CHAMORRO- Radio El Dorado - Brazil.
- Boris RAMIREZ- Aquavitae
- Maureen BALLESTERO- Regional Target Coordinator for the Americas

LE TEMPS DES SOLUTIONS